
 

 

 

 
 
Deltagere:        
Forældre: Anne Maria (Lise), Fleur (Sebastian), Brian (Laurits) og Elsebeth (Magnus)   
Organisation: Claus, Randi, Christian og Marie 

Lærere: Jens, Palle 

Skoleleder: Lone (ref) 
Afbus: Marie, Christian 
Gæster:  
 
 
På mødet vil der blive serveret lidt let mad 

 Dagsordenpunkter 
 
 

Ansvarlig for 
pkt. på 
dagsorden 

Referat 
 
 
 

1.  Velkommen  
 
Lone har fået nyt arbejde d. 
1 dec 2020. Jens bliver 
konstitueret leder.  

Lone Nyansættelse: 
Der er ansat to nye lærere fra d. 1 januar 2021: Martin og  
 
Villumfonden: Netværksskolen har ansøgt Villum fonden 
om en friluftshal. Lisbjerg friluftshal. LG skrev en ansøgning 
i foråret på baggrund af alle de opsamlinger workshops og 
samtaler med bestyrelse, elever, personale, lokalområde, 
arkitekttegninger mm der har været lavet de sidste 4 år.  
 
Netværksskolen har fået 3.350.000 mill til at udføre 
Lisbjerg Friluftshal. Desværre er der nogle problemer med 
at opføre en bygning lige på det område, men det arbejdes 
på at finde en løsning i Planafdelingen, Børn og Unge. 
Desuden skal der afregnes et momsbidrag, da det er en 
privat fond. Det skal indregnes i budgettet. Det arbejdes 
der også på løsning omkring. 
Hallen skal stå opført indenfor 2 år fra okt 2020 
Der skal være en del kommunikation og opfølgning 
undervejs i projektet.  
Bestyrelsen hører mere ved næste møde. 
 
Bestyrelsen udtrykker at de er positive og glade for at det 
endelig er lykkedes 

2.  Corona og dagligdagen på 
Netværksskolen  

Lone/Jens Der har ikke været et coronatilfælde på Netværksskolen 
endnu. 

Bestyrelsesmøde  

 
16. november 2020 kl. 16.30-18.30 



Der er en plan for, hvordan det skal håndteres, hvis det 
sker 

3.  Opsamling på sidste runde 
omkring Netværksskolens 
betalingsmodel 
 

Claus/Lone Ved sidste møde var der er nervøsitet fra bestyrelsen om, 
at Netværkskolen er blevet betalingsmodel. Nervøsiteten 
går på, om de unge der har brug for tilbuddet også bliver 
visiteret, når det er op til den enkelte distriktsskole at 
betale for et skoleforløb. 
Der følges op på dialogen fra sidst om, at Claus som 
bestyrelsesformand ville kontakte Rådmand Thomas 
Medom for at høre til, hvor man er i at fastholde 
beslutningen om at Netværksskolen skal være 
betalingsskole fortsat? 
 
 
Data fra JS/LG 

• Mange drenge visiteres fremfor andel af piger 

• Mangler 10 elever (status  dd. 31 elever + 10 
elever på Min Vej (Ikke betaling)) vs 10 elever på 
venteliste i okt 2019  

• Større adfærds problematik vs tidligere 

• Ved optag af de nye elever, har der for alle elevers 
vedkommende været talt med PPR, om den unge 
evt skulle i en specialklasse i stedet for et optag 
Netværksskolen. 

 
Der foreslås fra forældre fra bestyrelsen, at Ungecentret 
kommer med en anbefaling af Netværksskolen, da 
ungevejledere peger på, at der kun er NS som skoletilbud i 
Aarhus, der kan håndtere den sammensatte målgruppe. 
 
Forældre er bekymrede for om den gruppe unge, der ikke 
har forældre der kan ”banke i bordet”, får en plads på 
Netværksskolen i fremtiden? 
 
Der er desuden en bekymring fra Bestyrelsens side om 
man fra politiks hold vil lukke Netværkskolen om få år, hvis 
der ikke er elever nok? 
  
Der foreslås fra bestyrelsens side om man kunne få 
politikerne i tale?  
 
Bestyrelsen bliver enige om, at Claus som 
bestyrelsesformand skal kontakte Distriktschefen Karina 
Møller for at fortælle om bestyrelsens bekymring. 
Claus fortæller, at hans indtryk er, at der ikke ændres på 
betalingsmodel, så derfor vil det være en drøftelse af 
bestyrelsens bekymring. 
 
 



4.  Gennemgang af en 
mulighed for at 
Netværksskolen også har 
en EUD 8 og 9 på skolen 
 

Jens Forslag til at Netværksskolen også har EUD 8 og 9 elever. 
Staten har foreslået at der ligger EUD 8 og 9 i 
kommunerne. Aarhus Kommune arbejder pt på at lave en 
model, der ligner et udspil der er kommet fra staten. 
Thomas Medom ønsker, at der skulle være EUD pladser på 
Netværksskolen. 
 
Bestyrelsen peger på, at der er et dilemma mellem at man 
åbner for EUD elever, og at der er en betaling for 
elevpladser. Hvilken målgruppe tænker man på her? 
 
JS/LG 
Ser EUD8/9 skal som appendix til Netværksskolen 
EUD8/9 300.000,- til opstart 
Fag: dansk, engelsk, matematik og naturfag. 
Udfordring ift. lokaler er naturfag 
Vi vil stadig fastholde at have Håndværk og design som fag 
 
Dilemma: Normering 

5.  Dato for kommende møder  Dato: 8. feb 2021 
 
Desuden planlægges møde i marts ift budget 
 
Dagsorden til næste best. møde: 

- claus´s samtale med Karina omkring 
betalingsmodel 

- Corona 
- Betalingsmodel / mulig differentiering i pris 

mellem Netværksskolen og special-klasse 
- Obs EUD 8/9; skriv fra Henrik og Marina i 

november 2020 er givet alle med hjem til 
gennemlæsning. Tilbagemelding og spørgsmål til 
dette skriv. 

 
 

6.  Evt   

 


